
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE I GISTRUP SAMRÅD TORSDAG DEN 17. SEPTEMBER kl. 17.00 

Deltagere: Lisbeth Jensen, Ole B. Jensen, Sverre Wognsen, Birgitte Gregersen, Jan Olesen, 

Christian Rasbech og Kjeld Mølbæk 

Ad. pkt. 1: Lokalplaner 

 I første punkt deltog Henrik Thomsen og Anna Rodil fra byplanlægningsafdelingen 

under By- & Landskabsforvaltningen. 

 Aalborg kommune har en lang række af lokalplaner, som venter på at blive lavet. 

Derfor kommer de 3 foreslåede lokalplaner i Gistrup ind i en prioritering. Kommunen 

er under pres for at få lavet en lokalplan for Lundby Bakker af hensyn til flere 

byggesager og forespørgsler. Planlæggerne afventer imidlertid en udmelding fra 

politikkerne om at gå i gang og er i princippet enige i, at planen for fortætningen 

langs Hadsundvej bør have førsteprioritet. Kommunen var af den indstilling, at 

planen kommer, når der bliver en byggesag i den anledning, men her pointerede 

samrådet, at det er bare ikke godt nok – vi skal være på forkant for der lurer et salg 

af den tidligere Spar Nord-bygning og Dybbroparken er allerede oppe i ”højden” ud 

mod Hadsundvej. 

 Nu det er præciseret, at Gistrup Center ikke byplanmæssigt kan udvides, er der ikke 

det store pres på at få opdateret den gældende lokalplan for centerområdet. 

 I forbindelse med diskussionerne omkring Lundby Bakker spurgte Sverre Wognsen 

om alle grundejere – også af ubebyggede grunde – på forhånd var blevet orienteret 

om arbejdet med det nye kommunalplantillæg. Hertil svarede repræsentanterne fra 

kommunen, at det var de. 

 Henrik Thomsen orienterede afslutningsvis om, at første del af ”Spar Es-grunden” er 

solgt til Boligselskabet Alabu, som forventes at opføre omkring en snes seniorboliger. 

 Punktet med lokalplanere skal på dagsordenen på næste møde med henblik på at få 

lavet en proces for involvering i byen. 

Ad. pkt. 2: Hjemmesiden 

 Det var pludselig ikke muligt at opdatere hjemmesiden og så viste det sig, at brugen 

er baseret på et årligt kontingent. Da de 58 dollars var betalt, fungerede den igen og 

der er sket en række opdateringer – dog ikke af billeder og tekst om det enkelte 

bestyrelsesmedlem. Det blev derfor aftalt, at alle skal gennemgå eventuel tekst for 

revisioner og de, der hverken har tekst eller billede, skal sørge for at få det inden 

næste møde. Teksten skal være på maksimalt 12-15 linjer. 

Ad. pkt. 3: Affaldsdag 

Spejderne har ikke meldt tilbage omkring affaldsdagen søndag den 20. september, så 

der bliver ikke noget lokalt. Jan oplyste, at I forbindelse med et gravearbejde er der 



fundet omkring 40 år gamle plastposer i jorden – helt intakte – så derfor er en hyppig 

opsamling af affald meget vigtigt. 

Ad. pkt. 4: Landdistriktspolitik 

 Der er møde i Planzone 7 tirsdag den 22. september i Nøvling Forsamlingshus og 

Lisbeth, Ole og Kjeld deltager. Ordningen med landsbypedeller fungerer fint og det 

vælter ind med observationer lokalt til Jan Olesen. Meget bliver også lavet, men det 

kniber, når det er en opgave, der hænger på Park & Natur for så sker der intet! 

 Der skal også spørges ind til, hvad eventuelle fordele er ved at være en ”landsby” i 

stedet for at være en del af Aalborg? 

Ad. pkt. 5: Eventuelt 

 Der er kommet et udkast til en ”ny kollektiv trafik” i Aalborg Kommune og sidste frist 

for et høringssvar er den 9. oktober. Da vi har et møde i samrådet den 8. oktober, 

lovede Ole B. Jensen at lave et forslag til et høringssvar fra Gistrup Samråd. Det 

behandles i sagens natur under et punkt på dagsordenen næste gang og der skal 

være en henvisning til den tidligere aftale med samrådet om, at der efter +bussernes 

start fortsat skal være to afgange i timen fra Gistrup direkte til banegården og 

Nytorv. 

 Der er kommet en henvendelse fra Lisbeth Stockholm fra kommunen om 

nødvendigheden af en fortsat rengøring af ”Spar Es” og ”Spar To”. Det aktuelle behov 

i førstnævnte bygning kan diskuteres, men cykelklubben bliver i ”Spar To” og betaler 

for leje af huset, så her er behovet for fuld rengøring stadig til stede. Jan og Sverre 

som repræsentanter for henholdsvis cykelklub og skydeklub søger at finde en løsning 

sammen med kommunen. 


